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Tue 5 19 2020 3 57 54 PM

FW Intravacc

Tue 5 19 2020 3 57 54 PM

10 2eHa

Hoe zie jij het contact mbt intravacc komende tijd En is het wijs om nu eerst in te zetten op gesprek met slleendO 2e

Greet 10 2e

10 2e 10 2e @minvws nlVan

Verzonden dinsdag 19 mei 2020 16 01

Aan

Onderwerp RE Intravacc

10 2e I0 2e2l0 2e I0 2ej 10 2e |@minvws nl

10 2e

10 {2e @minvws nlVan

Verzonden dinsdag 19 mei 2020 16 00

Aan

Onderwerp RE Intravacc

10 2e 10 2e @minvws nl

Welk MTlid deed dit altijd r^^^jj
Intravacc

groet

Dan even met hem haar bezien wat slim is qua samenstelling gezien historie10 2«

10 2e 10 2e q minvws nlVan

Verzonden dinsdag 19 mei 2020 15 54

10 2e l S minvws nl

Onderwerp FW Intravacc

Dat lijkt me nou weer geen goed idee Ik vind dat we het zeker in eerste instantie zonder^^^erj moeten doen10 2e

10 2e 10 2e [ Sminvws nlVan

Verzonden dinsdag 19 mei 2020 15 51

Aan [Kg^^nT[nvws _nl
M@minvws nl ^| fia |2©iOH2e| 10 2b 10K2e 1101 29| 2 minvws nlCC

| 5 pd alt nl

Onderwerp RE Intravacc

10 2eHall0L_
Dat li]J ^Ee heel goed
Van het Intravacc team zou ik dan

Groet

erbij willen hebben10 2s 10 2een

10 2e

10 i K} 2« 10 2e zondheid Welzijn en Sport
MiniffAfiA ir^n

10 2e

ParnassusDlein 5

Mobiel 06

25 11 VX | Den Haag
l@minvws nl10 2e I I0 2e

U10 2e lO 2e2lOK2e lOK2eJ 10 2e 5 minvws nlVan

Verzonden dinsdag 19 mei 2020 15 19
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Onderwerp Intravacc

Hallo 10 129
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dank voor het toesturen van de Intravacc documenten Heb gevraagd er vast naar te kijken vanuit ons team

ondanks dat ik zoals beloofd tijd had ingeruimd toch ingelaste overleg volgend op POminvws Op het ogenblik is eea rond

vaccinontwikkeling voor COVID 19 mede op verzoek van minvws in een verdere stroomversnelling en ik stel voor dat we elkaar

goed op de hoogte houden van de ontwikkelingen E e a kan invloed hebben op de beoogde activiteiten van Intravacc In

algemene zin komt de vraag op hoe de beoogde activiteiten van Intravacc zich steeds verhouden tot lopende initiatieven van

anderen Bijvoorbeeid het eerste concept dat de klinische fase moet bereiken is pas gepiand voor over 9 maanden Er zijn nu 8

projecten inmiddels in die fase etc

Goed dat je een zin overde aansluiting met het traject rond vaccinontwikkeling covid hebt opgenomen in de nota Voor ons zijn
de overeenkomsten die Intravacc wil sluiten met private partijen als Bilthoven Biologicals en Halix zeer relevant En ook de

beoogde bouw van een vaccinproductiefaciliteit in Bilthoven Deze fabriek zou binnen 18 maanden operationeel kunnen zijn
Daar zouden we graag meer over willen weten ook in context van mogelijke andere investeringsbeslissingen Ik zou dus voordat

^Jg^^jecten die nu bij ons beiden lopen
en ik

10 2e OK2 10 2»}

er onomkeerbare beslissingen worden genomen goed willen kjjj^gg
Een call plannen met jou evt iemand uit jouw team of 10 2e I 10 2e10 2e

Groet 10 2e


